
Strzelce Opolskie, 30 września 2020 r. 

OR.0003.16.2020 

 

Szanowny Pan Tadeusz Goc 

Burmistrz Strzelec Opolskich 

 

 

Przekazuję interpelację radnego Rady Miejskiej w Strzelcach Op. zgłoszoną w dniu 

29 września 2020 r. podczas obrad XXVII sesji Rady Miejskiej: 

Radny Henryk Siromski  złożył zapytanie o treści: 

„Składam zapytanie w imieniu moim i mieszkańców Błotnicy Strzeleckiej w sprawie opłaty 

adiacenckiej za przyłącz do kanalizacji, na jakiej podstawie została naliczona i od czego była 

uzależniona jej wysokość. 

Dlaczego i z jakiego powodu opłata adiacencka nie została wyliczona wszystkim mieszkańcom 

Błotnicy Strzeleckiej podłączonym do kanalizacji.” 

 

Uprzejmie proszę o zajęcie się sprawą i przekazanie odpowiedzi zgodnie z zapisami 

ustawy o samorządzie gminnym i statutu gminy do biura obsługującego Radę Miejską 

w nieprzekraczalnym terminie do dnia 12 października 2020 r. 

  

 

  


